
30 868 Wijziging van de Wet adviesstelsel Justitie in
verband met de permanente instelling van de
commissie auteursrecht

A VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR JUSTI-
TIE1

Vastgesteld 10 april 2007

Het voorbereidend onderzoek heeft de commissie aanleiding gegeven tot
het maken van de volgende opmerkingen en het stellen van de volgende
vragen.

De leden van de VVD-fractie hebben kennis genomen van het wetsvoor-
stel. Zij hebben nog een enkele vraag aan de minister.

De adviescommissie auteursrecht is een adviescommissie en niet een
adviesraad. Desalniettemin vragen de leden van de VVD-fractie zich af hoe
de in het wetsvoorstel voorgestelde instelling bij wet van de adviescom-
missie auteursrecht gezien moet worden tegen de achtergrond van de in
de regeringsverklaring voorgestelde ombuigingen met betrekking tot
kennisfunctie en adviesraden en de door de regering aangekondigde
afslankingsvoornemens in het algemeen.

Op een vraag in het verslag van 19 december 2006 van de VVD-fractie van
de Tweede Kamer hoe de regering denkt te komen tot een evenwichtige
personele samenstelling van adviserende commissies (praktijk, ambtelijk
e.d.) antwoordt de minister in de nota naar aanleiding van het verslag van
29 januari 2007 dat er wordt gestreefd naar een evenredige verdeling
tussen mannelijke en vrouwelijke leden, autochtone en allochtone leden,
en leden vanuit wetenschap en praktijk, één en ander binnen de functio-
nele eisen die aan de leden van deze commissies worden gesteld. De
leden van de VVD-fractie vernemen graag van de minister wat hij verstaat
onder het containerbegrip «allochtoon»? Aan de leden van de VVD-fractie
is een voorbeeld bekend van de Brandweeracademie (NIFV) in Schaars-
bergen waarin, naar aanleiding van een mededeling van het betrokken
departement dat een extra voltijds officiersopleiding diende te bestaan uit
50% vrouwen en 50% allochtonen, door het NIFV aan het departement
gevraagd is uiteen te zetten wat moest worden verstaan onder het begrip
«allochtoon». Het antwoord op die vraag besloeg één kantje A-4. Kan de
minister aangeven of één eenduidige definitie door de diverse departe-
menten gehanteerd wordt en zo ja, welke deze is? Zo deze er niet is, wordt
er dan gestreefd om tot een eenduidige definitie te komen, teneinde

1 Samenstelling:
Leden: Holdijk (SGP), Wagemakers (CDA),
Witteveen (PvdA), De Wolff (GL), Van de
Beeten (CDA) (voorzitter), Broekers-Knol
(VVD), G. J. de Graaf (VVD), Ruers (SP),
Westerveld (PvdA), Engels (D66) en Franken
(CDA).
Plv. leden: Schuurman (CU), Pruiksma (CDA),
Jurgens (PvdA), Minderman (GL), Dölle (CDA),
Rosenthal (VVD), Biermans (VVD), Kox (SP),
Tan (PvdA), Schuyer (D66) en Russell (CDA).
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spraakverwarring en daaruit mogelijk voortvloeiende misverstanden te
voorkomen?

Wat betreft de adviescommissie auteursrecht menen de leden van de
VVD-fractie dat, gezien de taakstelling van de commissie, de belangrijkste
kwalificatie voor het lidmaatschap van de commissie deskundigheid is.
Daarnaast is een evenwichtige verdeling tussen leden vanuit de praktijk
en leden vanuit de wetenschap van belang. Een evenredige verdeling
tussen mannelijk en vrouwelijke leden, autochtone en allochtone leden is
daaraan ondergeschikt. Deelt de minister deze visie?

De leden van de commissie Justitie zien de reactie van de minister met
belangstelling tegemoet.

De voorzitter van de commissie,
Van de Beeten

De griffier van de commissie,
Van Dooren
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